

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: HAYAT PHARMACEUTICAL INDUSTRIES CO. Date: 23-06-2025 11:59:37 AM Subject: Amendment to the formation of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الحياة للصناعات الدوائية التاريخ: 23-06-2025 11:59:37 AM الموضوع: تعديل على تشكيلات لجان مجلس الإدارة</p>
<p>The Board of Directors decided in its meeting held on June 23, 2025 to appoint Mr. Salim William Salim Karadsheh as a member of the Governance and Nominations and Remuneration Committees, succeeding Mr. Ammar Khaldoun Abdul Fattah Malhas.</p>	<p>قرر مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 23/حزيران/2025 تعيين السيد سليم وليم سليم كرادشة عضواً في كل من لجنتي الحكومة والترشيحات والمكافآت خلفاً للسيد عمار خلدون عبدالفتاح ملحس.</p>
<p>23-06-2025</p>	<p>23-06-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عبير الدينية</p>	<p>وتفضليوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عبير الدينية</p>